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(S101) CTO RV/=TpAe]=1§
lk heb geprobeerd om je telefonisch te bereiken, maar dat lukte niet.

lk wilde je vragen of het jou ook verstandig leek om het gesprek van morgen met de KNVB nog even voor te bespreken.
ERP Lit ook graag aan (ook bij het gesprek met de KNVB als dat kan, suit ook weer aan?). Verder misschien ook handig als

EAA ansluit (in ieder geval bij de voor bespreking).
Ons zou 11:30 (of anders 10:30) heel mooi uitkomen, maar laat maar weten als dat niet lukt, dan vinden we wel een alternatief.

Groet,

var:IEEEwsVerzonden: vrijdag 4 september 2020 14:53

Aan: @minvws.nl>

cc: s)SEE© minfin.ni>
Onderwerp: RE: Impact steunpakket 3 op betaald voetbal

Ho

Dit is inderdaad wel even schrikken zeg!
Even een hele korte snelle appreciatie:

Eerder vroeg de KNVB om|EEEean gift enBEE» financiering.

De KNVB gaf aan dat verlening van de NOW een vorm van gift zou kunnen zijn.

Tijdens de eerste maanden werd er voor ongeveer 10 min. per maand gebruik gemaakt van de NOW door de sector.

De NOW is met 9 maanden verlengd, dan kom je al aan oc IEEE
Er zou dan maximaal [ECERIEE an financiering resteren, maar dit was nog voordat er weer met publiek gespeeld mocht worden en

voordat er veel sei ten verkocht waren.

Bovendien was dig bestemd voor 34 clubs.

Het is dus, gezien de NOW met 9 maanden is verlengd, gezien er weer gedeeltelijk met publiek gespeeld kan worden, gezien er veel

seizoenkaarten verkocht zijn, en gezien dat het aantal clubs dat financiering behoeft maximaal 14 clubs ipv 34 bedraagt, erg

bijzonder dat de KNVB komt met een bedrag dat niet lager is dan J met een bedrag dat bijna twee keer zo hoog is.

Het lijkt me misschien goed als we dit nog even voorbespreken voordat we dinsdag met de KNVB om tafel gaan?

En verder nog een leuk nieuwtje en een verzoek: wij hebben sinds deze week een nieuwe collega ERE (in cc). Hij gaat 0.a samen

met mij het sportdossier doen. Zou je hem vanaf nu mee willen nemen in de mailtjes?

Het belooft in ieder geval een interessante week te worden volgende week!

Fijn weekend alvast!

Groet,

Verzonden: vrijdag 4 september 2020 07:54

aan:IESECNNERED,vs)<HEESERN© infin n>
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Onderwerp: FW: Impact steunpakket 3 op betaald voetbal

Zie onderstaand. Dit gaat een moeilijk gesprek worden, want dit lijkt mij een veel te hoog bedrag...

Goed, we gaan het er volgende week over hebben.

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Van: @KNVB.NL>

Datum: vrijdag 04 sep. 2020 7:16 AM

Onderwerp: Impact steunpakket 3 op betaald voetbal

Zoals beloofd heb ik intern navraag gedaan over de effecten van het doortrekken van de NOW voor de voetbalbranche op het

totaalbedrag 140 miljoen en onze inschatting hoeveel clubs zich komende periode (seizoen 20/21) zullen melden bij het laatste loket

voor een financieringsaanvraag.

Het deltaplan heeft eerder aangetoond dat de betaald voetbalsector hard wordt getroffen door het coronavirus, vanwege de

geldende publieksbeperkingen. We kijken er naar uit om weer te voetballen, tegelijkertijd realiseren we ons dat we er nog lang niet

zijn. De huidige werkelijkheid is geen oplossing voor onze sector. Het is en blijft moeilijk om als club met deze beperkende
omstandigheden je hoofd financieel boven water te houden. We zijn blij dat de overheid deze moeilijke positie van het betaald

voetbal heeft onderkend, er binnen het derde steunpakket ook aandacht is voor de problemen van onze sector en er een laatste

loket wordt ingericht voor betaald voetbalorganisaties. Clubs waren, zijn en blijven zelf ook hard werken om zoveel mogelijk

problemen zelf op te lossen. De afgelopen periode hebben clubs zelf stappen ondernomen,;

+ Kleinere selecties, minder contracten

« Salarisoffers bij spelers, teams en arbeidsorganisatie
+ Boven verwachting geslaagde seizoenskaartverlenging en sponsorverlenging. Dit onderstreept het maatschappelijk belang,
functie en draagvlak in de regio van betaald voetbalorganisaties.

Door bovenstaande, i.c.m. de generieke overheidsmaatregelen zoals NOW 1.0, 2.0 en belastingcoulances, zien wij momenteel nog

geen acute continuiteitsproblemen. Echter, voor komend seizoen gaat vrijwel iedere club verder in de problemen komen. Hierbij
zullen wij verschil zien in de mate van hoe hard een club geraakt gaat worden vanwege de verschillende uitgangsposities van clubs.

Een belangrijk element zal zijn hoe de ontwikkelingen zijn omtrent beperkende maatregelen. Hoe eerder we met meer publiek
kunnen spelen, des te beter en minder groot de uitdaging voor clubs. Ons model is nou eenmaal gericht op bezoekers, net als in de

cultuursector, theaters en evenementenindustrie. Wij zien daardoor nog steeds grote uitdagingen voor komend seizoen. Het blijft ook
een onzekere tijd vanwege de eerder ontvangen inkomsten uit seizoenskaartverkopen. Als straks deze inkomsten moeten worden

teruggestort aan klanten, omdat ze geen toegang hebben kunnen krijgen, zullen veel clubs dat op dat moment niet kunnen en in de

problemen komen.

Omdat wij verder vooruitkijken dan een maand, en de gezamenlijk onderkende verwachte problemen voor onze branche

onmiskenbaar nog op tafel liggen, willen wij graag onverminderd werken aan concretisering van het toetsproces, -criteria en de

voorwaarden rondom de inrichting van het laatste loket bij de landelijke overheid.

Zoals eerder aangegeven zijn we blij met de aangekondigde verlening van de NOW. Dit helpt zeker en verlaagt het maximale beroep
op het vangnet zoals geschetst in het Deltaplan. Maar hoeveel? Dat valt lastig in te schatten. Allereerst is het voor clubs nu nog

onzeker of ontvangsten ook omzet worden/blijven. Dient sponsoring / kaartverkoop bijvoorbeeld gerestitueerd te worden? Verder is

het nog altijd niet duidelijk vanuit accountants hoe met sommige inkomsten omgegaan moet worden in de NOW-berekening.
Concreet gaat het hierbij bijvoorbeeld om transferactiviteiten. Verder is het lastig in te schatten hoe snel de personeelskosten
kunnen dalen. Dit heeft een kannibaliserend effect op de NOW.

Bovenstaande allemaal in acht nemend is het voor ons zeer lastig om een exacte en definitieve inschatting te maken op de door jou
gestelde vragen. Echter, met de kennis van nu denken wij dat;

+ Dat de maximale omvang van de aanvraag vanuit het betaald voetbal zich richt«IEE
* Dat ongeveer 4-6 KKD en 6-8 Eredivisie clubs zich zullen melden bij het laatste loket van de overheid.
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Maar nogmaals, de clubs en koepelorganisaties doen hun uiterste best om dit waar mogelijk te beperken. Hoe eerder er meer

publiek bij wedstrijden toegelaten kan worden, des te minder er een beroep op de overheid gedaan hoeft te worden.

Ik hoop dat bovenstaande enige inschatting geeft van de situatie binnen de branche. Mocht je nadere vragen hebben, dan vernemen

we deze uiteraard graag.

Met vriendelijke groet,

[=Ty
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Koninklijke Nederlandse Voetbalbond
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